

新界婦孺福利會幼兒學校
申請入學登記表

幼兒姓名：_____ 性別：_____

出生日期：_____ 証件編號：_____

家長姓名：_____ 關係：_____

通訊地址：_____

聯絡電話：_____ 電郵：_____

申請入讀級別：_____

其他支持理由：_____

登記方法： 1. 可於網上下載(www.ntwjwacg.edu.hk)或直接到校索取登記表格，費用全免。

2. 填妥登記表後請連同 4 個回郵信封直接投入報讀學校收集箱。

登記日期： NC 班 (全年均可接受報名)

K1-K3 (8 月 11 日至 10 月 20 日)

登記時間： 星期一至五，上午九時至下午五時。

星期六、日及公眾假期休息。

備註： 1. 所有未獲安排學位的登記將會於每年的 8 月份全部自動取消。

2. 如希望轉讀其他班級，請重新登記。

3. 學校收到登記表後以郵寄通知家長/監護人有關登記編號及招生注意事項。

4. NC 班報名登記並不表示幼兒會獲得面試機會。

5. 本會收集上述之個人資料(包括姓名、住址、電話及電郵地址等)只作為向申請人提供幼兒學校服務用途，並按時銷毀。

由校方填寫

收表日期：_____ 收據編號：_____

登記編號：_____ 經手人：_____

New Territories Women & Juveniles Welfare Association Nursery School Application Form for Admission

Applicant's Name : _____ Sex : _____

Date of Birth : _____ Birth Certificate No: _____

Parent Name : _____ Relationship with Applicant: _____

Address : _____

Contact Telephone No: _____ Email Address: _____

Anticipated Class : * N / K1 / K2 / K3 _____ Any supporting reasons: _____

How to apply:

1. Download the Application Form from school website www.ntwjwacg.edu.hk or obtain from school in person free of charge.
2. Submit the Application Form together with 4 self-addressed stamped envelopes in person to our School's collection box.
3. Submission date period:
N Class : All year round
K1-K3 : from each year 11 August to 20 October

* Delete as inappropriate

For Official Use Only

Date of submission : _____ Receipt nos.: _____

Application Number : _____ Official-
in-charge : _____

Personal data in this form is provided for processing application for nursery school admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data I(Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the nursery school for any enquiries.